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Úvodem 
Tak tady opět máme konec roku. Jestli byl tento rok 

úspěšný a pro vás programově zajímavý, to bohužel nemohu 
posoudit (někdo by mohl říct, že samochvála smrdí). Hodnocení 
roku náleží vám našim členům, našim hostům a jejich 
kamarádům, prostě těm, kteří mají i něco málo maličko 
společného s námi. 

Aby jste nezapomněli, kdo že vás to pořád otravuje, tak 
vám to rád připomenu. Jsou  to : 

Radek Douděra – předseda oddílu, organizátor brigád, 
pěších výletů, vodáckých zájezdů. A spousta odvedené práce na 
loděnici. V loděnici ho poznáte podle toho, že běhá 
v montérkách buď se sekačkou nebo s jiným nějakým nářadím. 
Prostě pracuje. 

Jiří Jareš – Jarin - hospodář oddílu, ten je tady zkrátka na 
peníze, evidence členů, lodí apod., sem tam pěší výlet. A jak ho 
poznáte? Snadno: oblek, kravata, větší bříško, stále chce peníze, 
lodě pod vrstvou prachu a se sportem pramálo společného. A 
vodu, tu má rád akorát horkou a ve vaně. 

Pavel Kárník – vedoucí Sluníček, veškeré starosti ohledně 
Sluníček (program, akce, tábory), občas i něco pro ty ostatní. 
Zakladatel spousty našich dnešních aktivit. V loděnici ho 
nepřehlédnete - starší, plešatý a hlavně ho znáte z dřívějších  
dob. V loděnici ho zastihnete hlavně v úterý. 

Pavel Drbal – Drbža - šéfredaktor Občasníku, organizátor 
pěších výletů, vodáckých zájezdů. Po loděnici pobíhá s jakýmsi 
zmačkaným  papírem a tvrdí, že to je návrh Občasníku a marně 
se snaží někoho přesvědčit, aby mu tam něco napsal. 

Martin Humpolec – Humpa - organizace zimních zájezdů, 
zajištění autobusů, běh, internetové stránky, nácvik eskymáků, 
video z našich zájezdů.  

Tomáš Hocke – Hokejka, Myšička – vodácké zájezdy, 
sem tam nějaká brigáda a to co je zrovna potřeba. Když vrazíte 
mezi dveřmi do hory masa, tak jste na 99,9 % potkali Tomáše. 

Martin Kraml – Zajíc – vedoucí TOM (letní, zimní 
tábory), vodácké akce, nácvik eskymáků, cyklistický zájezd, 
brigády, návrh programu. Mě poznáte snadno, běhám okolo dětí 
a na vás mám čas až po nich. 

A tyhle lidi můžou za to, co během roku provádíte a za to, 
co se děje v loděnici. Jednou za měsíc si sedneme v loděnici a 
rozhodujeme o Vás. Doufám že dobře. 

  
Chtěl bych Vám tímto za ně popřát  

 

Šťastné a veselé vánoce a hezký 
Nový rok 
 

AHOJ příště 
Zajíc 

 

Stalo se 

4. 11. Běh o koláč panny z Dívčích Hradů 
Tak a je za námi další úspěšný ročník tohoto běhu. 

Letošní ročník byl ještě úspěšnější než ročník loňský a celkem se 
ho zúčastnilo na pozici závodních běžců 88 lidí. Další spousty 
lidí přišly pouze jako doprovod závodníků. Je zde tedy vidět jistý 
růst zájmu o tento běh, nicméně 100 závodníků překročit 
neplánujeme a ani nechceme (alespoň já :-). Mimořádně slabá 
byla letos kategorie žen, za kterou běžela pouhá jedna závodnice, 
což je značný rozdíl oproti předchozím letům. Alespoň ostatní 
ženy vidí, že i ony mohly takřka bez práce získat nádherný koláč.  

I koláče byly letos opět mimořádné, větší než kdy jindy a 
každý jiný. Bohužel, stejně jako loni i letos jsem si je pro samou 
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áci ani nestačil vyfotit. Třeba se najde nějaký účastník, který 
tky má a poskytne nám je. 

 
Zde jsou délky tratí a umístění do pátého místa:  

tletičtí adepti 1000m   
ateřina Müllerová TJ Uhříněves 1996 0:09:16 
orostenci mladší 2750m   
omáš Barok 
ladimír Goby 
ichard Veselý 
vžen Ausjak 
omáš Pavlík 

Smíchov 
TJ Uhříněves 
USK 
Smíchov 
USK 

1986 
1986 
1988 
1986 
1987 

0:13:23 
0:13:58 
0:14:17 
0:15:57 
0:16:07 

orostenci starší 3500m   
onza Trojánek 
onza Hart 
an Krahulec 
n Dočkal 

SK Motorlet 
SK Motorlet 
SK Motorlet 
SK Motorlet 

1983 
1985 
1983 
1984 

0:20:18 
0:24:08 
0:25:20 
0:29:38 

orostenky mladší 2750m   
ereza Frabšová 
na Roubalová 
onika Lípová 
ristýna Menclová 

SK Jeseniova 
TJ Uhříněves 
 
Stará Boleslav 

1988 
1987 
1986 
1987 

0:15:39 
0:17:07 
0:23:00 
0:24:27 

orostenky starší 3500m   
ateřina Nacházelová 
lena Moravcová 
ucie Hradecká 
ichala Čadová 

Smíchov 
TJ Uhříněves 
 
SK Motorlet 

1984 
1985 
1985 
1984 

0:20:24 
0:20:25 
0:24:25 
0:27:04 

uži 5250m   
ichard Vaculka 
adislav Semrát 
n Kašpar 
ilan Ryba 
artin Smetana 

Železárny Prostějov 
 
FEL Praha 
AVC 
SK Kotlářka 

1970 
1967 
1971 
1952 
1973 

0:23:22 
0:24:48 
0:24:58 
0:25:08 
0:25:25 

áci mladší 1000m   
omáš Procházka 
omáš Zelenka 
etr Polák 
erda Berousek 

 
Sluníčka 
Sluníčka 
Sluníčka 

1993 
1994 
1993 
1993 

0:06:41 
0:06:50 
0:06:52 
0:08:37 

áci starší 1750m   
kub Rádl 
adek Brejcha 
ichal Holub 
artin Scháňka 
avid Kupka 

AC Kovošrot 
FK Viktoria Žižkov 
TJ Uhříněves 
TJ Uhříněves 
Dukla 

1991 
1989 
1989 
1991 
1991 

0:08:56 
0:10:10 
0:10:14 
0:10:17 
0:10:29 

ákyně mladší 1000m   
nička Pospíšková 
nna Šveňhová 

TJ Uhříněves 
Vyšehrad 

1992 
1994 

0:06:47 
0:08:50 

ákyně starší 1750m   
ateřina Frabšová 
eronika Müllerová 
ristýna Voženílková 
ucie Procházková 
ominika Hájková 

SK Jeseniova 
TJ Uhříněves 
USK 
SK Motorlet 
OSK 

1990 
1991 
1989 
1989 
1989 

0:10:39 
0:11:32 
0:12:01 
0:12:05 
0:12:17 

eny 4500m   
aniela Nacházelová Smíchov 1982 0:23:29 

Martin Humpolec 



Velký Blaník 18. – 19. 11. 
Na letos první pěšárnu jsme si to vyrazili na posvátná místa do 

oblasti Velkého a Malého Blaníku. Plánovanou jsem ji měl již nějakou 
chvíli, protože v místech kolem Vlašimy  jsme dlouho nebyli. Myslím si 
také, že by sem měl jednou vyrazit každý správný Čech, stejně tak jako na 
Karlštejn, Říp, Hradčany a jim podobná místa. Zbývalo mi už jen upřesnit 
vlaková spojení, neboť ty se mění snad každý půlrok. 

7:00 Hlavní Nádraží. To si myslím, že je celkem rozumná doba i 
když podle Radka Douděry to bylo brzy. No, na Radka je každá ranní 
hodina o víkendu příliš časná. Sešlo se nás šest, takže jsem mohl 
s pokladní u výdeje 
jízdenek usmlouvat 
slevu. Jeli jsme 
rychlíkem a tak jsme 
vystupovali 
v Olbramovicích, jako 
na třetí zastávce. 
Zásoby jsme nakoupili 
v místním 
„supermarketu“ – 
usmrkané samoobsluze 
o síle sedmi košíčků a 
vyrazili jsme do polí. 
Cestou jsme si ještě 
nasbírali nějaké ovoce 
všudypřítomná jablka, kte
množství. Mimochodem,
podzimních reklam, které 
žvejkačky, oplatky, jablkov
Mentols a já nevím co ješt
HAFO a zpracovatelé si 
vesnici jsme začali obdiv
Nelíbili jsme se však nějak
dotazovala: -Co že potřebu
Koukejte vypadnout!-. 
zámečku, raději jsme přesu
zejména starých Oktávií, k
hojnost. Zajíc se hned r
známým do Příluky. Za vs
na jejímž vrcholu byl starý
trávil nejedno odpoledne
v lesíku poblíž potůčku. Vy
umění, neboť bylo po de
zmýlil, místo slibovaného
přeháňku v dáli. V Louňov
Blanici. Zajíc slíbil, že se s
hodina a parkoviště pod
sestupovali ale i vystupo
Velkého Blaníku byla v ro
husitské hlásky. Vede k ní 
roste a žije, ale i to, že zd
tisíciletí. př.n.l. Protože by
otevřena. V přízemí najdem
desetikorunu lístky nahoru
až po Cukrák. My jsme 
smrákalo. Zcela jasně jsem
Sestoupili jsme do Loňovic
až na vyhlídnuté místo. K
dost. Dali jsme si polévku 
jsme uvařili čaj. Usínali jsm

Sice se to nezdálo, 
Petru, svoji hezčí polovičku
svým „tichým“ spánkem 
z vyhřátého spacáku nikom
Alespoň udělal čaj. Nasn
z lesejka po louce, která b
bez mráčku, sluníčko nám
první zamrzlé louže. V

centimetrovou vrstvou ledu. U dalšího rybníka ve Lhotě Veselce jsme se 
naobědvali. Irča začala ostatní provokovat a tak se jí nějak rozutekly boty 
s ponožkama. Protože jsme měli dost času, pokračovali jsme ještě přes 
Postupice a Pozov. V Pecínově jsme obdivovali postavenou dráhu pro koně. 
Do vlaku jsme nastupovali až v Mysliči. Ve vlaku jsem vyrukoval na 
průvodčího, že bych rád uplatnil skupinovou slevu pro šest osob. Ten se na 
chvíli podíval do nějakých tabulek a pak mi řekl, že se na nějaký počítání 
vykašle a nechal nás jet do Benešova zadarmo. Rychlík z Budějovic měl 
zpoždění jako vždy. Na hlaváku jsem vystupoval až v 18:15. 

Na tomto vandru jsme poprvé vyzkoušeli slevy na dráhu o kterých 
psal Jarin ve 23. čísle Občasníku. Posuďte samy. Jízdenka 
Praha hl.n. – Olbramovice pro šest lidí: 149,-Kč. Jízdenka 
– 
rých se letos urodilo velké 
 také jste si již všimli 
lákají na jablkové bonbóny, 
ý džus ale i vodku, jablkové 
ě. Jó, jablek je letos skutečně 
neví rady co s tím. V jedné 
ovat polorozpadlý zámeček. 
é místní paní, která nás hned 
jem?-. Znělo to však jako: -

Přestali jsme se věnovat 
nuli pozornost k vrakům aut, 
terých je v tomto kraji značná 
ozpomněl, kterak jezdil ke 
í byla totiž jezeďácká skládka 
 bagr. A právě tam prý Zajíc 
. Místo na oběd jsme našli 
brat suché místo na sezení bylo 
šti. Pan Zákopčaník se však tentokrát trochu 
 celodenního deště, jsme měli jen občasnou 
icích pod Blaníkem jsme sledovali Vlašimskou 
em se svou lodí jednou vydá. Blížila se čtvrtá 
 Blaníkem bylo stále zaměstnáno. Z kopce 
vali lidé nejen z blízkého okolí. Na vršku 
ce 1940 postavena dřevěná rozhledna ve tvaru 
naučná stezka, z které se dozvíme nejen co tu 
ejší kopce byli poprvé osídleny již v prvním 
l v pátek volný den – 17.11., rozhledna byla 
e občerstvení a můžeme si zde také koupit za 

. Za dobrého počasí je zde rozhled od Tábora 
však měli v dáli mlžný opar a navíc se už 
 však viděl les, ve kterém jsme měli nocovat. 
 a již za tmy jsme se po silnici na Veliš  dostali 
 vodě jsme měli kousek, dřeva na večeři bylo 
s chlebem, každý si pak opekl buřta. Nakonec 
e pod širákem, za jasného svitu hvězd.  
ale byla pořádná zima. Kečup v noci zahřejval 
, takže neremcal jako jindy. Zvěř v okolí však 

plašila Irča. K ránu padla jinovatka a tak se 
u nechtělo. První vstával samozřejmě Zajíc. 

ídali jsme se a začali balit. Odcházeli jsme 
yla od jinovatky celá bílá. Obloha byla jasná, 
 svítilo. Ve vesnici Veliš jsme potkali letos 

 lese za vesnicí pak rybník celý pokrytý 

Benešov - Prahy hl. n. pro šest osob: 119,-Kč. Myslím si, že 
České dráhy tak po dlouhé době udělali něco pozitivního a 
vyšly tak vstříc cestujícím. 

Pavel Drbal 
 
Letní putovní tábor Sluníček s Angličany 

Několik postřehů o pobytu Angličanů mezi námi. 
Sportování s Angličany 
Angličané jsou sportovní národ. Rádi závodí a na táboře 

to také bylo vidět. Dávají přednost týmovým soutěžím. Při nich 
se nepoznalo, zda hraje senior nebo junior. To zaujetí bylo 
fantastické. Ve fotbale, v našich hrách a co teprve v jejich. To 

angličtí junioři předváděli kousky. A jejich vedoucí zase oživili 
organizaci.  

Nejlepší ze všech 
byl Dan – míčový 
virtuos. Co ten uměl. 
Všichni jsme byli 
nešťastní, pokud jsme 
hráli proti němu. A bylo 
jedno, zda hraje rukama 
nebo nohama. Ještě 
štěstí, že pořád nehrál. 

Večer při ohni 
jsme zpívali a cvičili. 
Nebylo to ani složité ani 
těžké. Přesto jsme se 
zapotili. Byl to takový 
aerobic. Mám pocit, že je 
to jejich běžná zábava na 

táborech, hlavně pro mladší děti. Neuškodí ani cizincům. Ti se musí naučit 
jednoduchý text, ale také správně slova frázovat a cvičit dle textu. Zpočátku 
je to nekoordinovaný pohyb s textem, ale po čase docela příjemné zpestření 
večera.  

Co nemají Angličané rádi, je česká turistika. Proč? Nevím, ale 
splouvání Soumarský most – Nová Pec je příliš nenadchlo. Dva junioři 
chtěli vystoupit za soutokem Teplé a Studené Vltavy a jít pěšky. Rodiče 
zasáhli a přiměli je, aby jízdu dokončili. Vycházky jsme již absolvovali 
s menším počtem účastníků. Co je také zaujalo, byl výstup na Klestilku. Nic 
složitého, ale starší Angličané se nechtěli nechat zahambit Pavlem a tak lezli 
jako o život.  

Soudím, že činnost skautských oddílů v Anglii je zaměřena na hry a 
potom na atraktivní sport. Pod vedením  zkušených vedoucích lezou po 
skalách, splouvají úseky řek, lezou v jeskyních, plachtí na moři popř. 
provozují horskou cyklistiku. Skauting se tak dětem podbízí. Bohatá 
společnost může plně investovat do své mládeže. Jací však Angličané jsou 
doopravdy, bychom rádi zjistili na příštím táboře. 

Ahoj Pavel Kárník 
 

Okénko hospodáře 
Vážení členové, v médiích je neustále přetřásán nový zákon na 

ochranu osobních údajů, který pod číslem 101/2000 Sb. vstoupil v platnost 
1.7.2000. Zejména je zde téměř kriminalizováno požadování rodného čísla 
za účelem evidence v různých spolcích a organizacích. Ačkoliv nejsem 
právník, je zřejmé, že média opět vše náležitě zveličila a  je na takovém 
seriózním plátku, jako je Občasník, aby vše uvedl na pravou míru. 

Zajíc ukládá Tradici na letošní brigádě. 

A opět brigáda – samá práce, práce a zase jen práce. 



Především si je nutné uvědomit, že členství vzniká na základě 
dobrovolného rozhodnutí každého. Tuto svoji vůli vyjádří tím, že vyplní 
přihlášku, ve které sdělí své osobní údaje. V případě, že přihlášku výbor 
z jakéhokoliv důvodu odmítne, registrace není provedena a přihláška je 
skartována. V opačném případě jsou takto získaná data uložena do 
oddílové databáze. Oddíl však sám o sobě nemá právní subjektivitu, je 
součástí Sportovního klubu Motorlet Praha. Osobní data členů (jméno a 
rodné číslo) jsou tedy oddílem předávána sportovnímu úseku SK Motorlet 
Praha. Klub tato data předává dále dvěma organizacím, a to Pražské 
tělovýchovné unii, neboť ta přiděluje dotace podle počtu členů a dále 
pojišťovně, neboť každý člen klubu musí být pojištěn proti úrazu. 

Toto celé zde uvádím proto, abyste vy, naši členové, měli přehled 
o tom, jak se s údaji, které nám poskytujete, nakládá. Jako osoba, která ve 
výboru oddílu odpovídá za členskou evidenci, mohu prohlásit, že vaše 
osobní údaje nejsou předávány žádným jiným subjektům, kromě výše 
uvedených.  

V případě, že by se našel někdo, kdo by měl pocit, že je v evidenci 
našeho oddílu zanesen neprávem, nechť se se mnou spojí a celou 
záležitost vyřešíme. Děkuji za pochopení. 

 
Dne 4.11.2000 proběhla inventura lodí v boxu 2 a 3. Ani mne 

příliš nepřekvapilo, že až na pár výjimek se nikdo neobtěžoval si svoji loď 
označit číslem. Některé lodě se již prohýbaly pod nánosem prachu a na 
vodu vyjely naposledy, když ještě Prahou pluly vory. Při inventuře byly 
lodě, které bylo možno identifikovat, označeny číslem (estetické hledisko 
zde jaksi nebylo hlavním kriteriem), ty ostatní byly odneseny do 
uzavřených prostor a čekají tam, zda si na ně jejich krkavčí majitelé ještě 
vůbec vzpomenou. Máte-li pocit, že by se vás to mohlo týkat, spojte se se 
mnou. Do konce roku úřaduji v loděnici každou středu. 

 
A zase ty příspěvky! Nechci vám kazit předvánoční pohodu, tak 

přílohu, kterou jste s tímto občasníkem dostali, čtěte raději až v příštím 
tisíciletí. Jen bych rád připomenul, že to opravdu myslíme s tou penalizací 
vážně a každý, kdo letos zaplatil pozdě, bude platit v příštím roce o to 
více. Další informace naleznete v přiloženém letáku. Na jeho druhé straně 
obdrží ti, jichž se to týká, pozvánku na členskou schůzi. Její každoroční 
konání před valnou hromadou klubu nám nově ukládají stanovy. Hlasovat 
na schůzi může podle stanov ten, komu je v den konání schůze alespoň 15 
let. Účast všech členů oprávněných hlasovat je žádoucí, neboť v případě 
menší než nadpoloviční účasti je třeba schůzi opakovat, což je velice 
nepříjemné. 

Jiří Jareš 
 

Akce a zájezdy: 
 
Podmínky účasti na zájezdech 
1. Předem stanovenou zálohu na zájezd je zapotřebí zaplatit nejpozději ve středu 
před zájezdem, není-li dáno jinak. 
2. Při nedostavení se na zájezd se nevrací zaplacená záloha. Výjimkou je pouze 
předložení potvrzení od lékaře. 
3. Každý čtvrtý autobusový zájezd, kterého se zúčastníte v daném kalendářním roce 
je zvýhodněn slevou ve výši 20% - netýká se členů TOM. 
4. Při dostavení se na zájezd bez předchozího ohlášení se účtuje přirážka 50,-Kč.  
 
9. 12. – Eskymáci 

Chcete si zopakovat eskymáky letos v zimě opět v bazénu ČZU 
na Suchdole? 9.12. začínáme ve 12:00, končíme ve 14:00. K dispozici 
bude 5 lodí a bazén (ten je pro ty, kteří by si chtěli přijít pouze zaplavat). 
Ceny jako vždy mírné, pro ty kdo budou chtít pouze plavat, to činí 50Kč/2 
hodiny, pro ty co budou chtít i eskymáky, pak 100Kč/2 hodiny. Nelze 
platit pouze za hodinu. Počet lidí na jednu loď bude přiměřený.  
Kajaky: Innuendo – Vaňha, Bert – Železný, Diablo – Eskymo, Blunt – 
Necky. 
Singly: Bert, Bobr - Železný 
Termíny eskymáků: 
mezi 12. – 14. hodinou: 9.12.2000, 20. 1. 2001, 24. 3. 2001, 
mezi 9 - 11 hodinou: 24.2. 2001.  
Pozor! Přihlaste se včas protože počet účastníků bude omezen na 25! 
 

13. - 14. 1. Lyžařský zájezd  
První zájezd v novém tisíciletí. Bohužel vám však zatím nemohu 

s jistotou říci přesné místo, nicméně v jednání mám několik variant. Ta 
nejpravděpodobnější je Tanvald. Vše se ode mne však včas dozvíte.  

Martin Humpolec – tel: 72767620 
 

27. - 28. 1. Lyžařský zájezd – Nový Bor 
Druhý zájezd v novém tisíciletí a my vyrážíme do Nového Boru v 

Lužických Horách. Ubytování budeme v domě dětí a mládeže, budou tam 
matrace a polštářky a my si vezmeme vlastní spacáky. Taky tam je záchod, 
sprchy a kuchyňka a hospody ve městě. A co se týká lyžování tak vyrazíme 
na horu Jedlová, kde mělo být něco vleků a taky spousta lesů, ve kterých to 
půjde na běžkách. Odjezd opět z Prahy někdy po ránu, návrat v neděli večer.  

Předpokládané ceny - pro členy 360Kč, pro nečleny 420Kč. 
Martin Humpolec-tel: 72767620 

 
Termíny všech zimních zájezdů pro příští rok: 
13. - 14. 1. 2001, 27. - 28. 1. 2001, 3. - 4. 3. 2001 
 

Informace 
 
Otvírací doba v loděnici pro rok 2001 bude upřesněna v 26. čísle 

Občasníku (otevřeno bude od poloviny dubna). 
Nové telefoní číslo do loděnice je 02/57321799. 
Výbor oddílu žádá členy loděnice aby nahlásili všechny své změny 

v jménu, adrese, telefonu, e-meilu,  atp. Ubude nám tím hodně starostí. 
Oznamujeme zájemcům, kteří by chtěli za výhodných podmínek 

odebírat časopis Turista, aby o tom informovali Františka Kaila tel: 
66142365, 6848339, 0604 925546, do konce ledna 2001.  

Stále trvá náš zájem o nábor nových členů, lidí, kteří by se chtěli 
zapojit aktivně do života v loděnici. Také hledáme oddíl, kterému chybí 
zázemí, nemusí být zrovna vodácký, může být i turistický. Naše loděnice je 
dosti velká a bohužel, není využita dostatečně.   

Nová trička, pakliže byste o ně měli zájem, se budou objednávat na 
únorovém společenském večeru (můžete však i jindy, toto je však 
nejpozdější datum). Na něm pak nahlaste počet kusů a velikost. Předběžná 
cena by měla být kolem 130,-Kč.  

-Výbor oddílu- 
 

Členové TOM (středa) a Sluníček (úterý) se budou od ledna do 
března scházet jako každou zimu ve vestibulu plaveckého stadionu v Podolí. 
Sraz je v 16:00. Sebou si vezměte plavky, ručník, atp. Zkrátka věci na 
plavání.  

- Martin Kraml – Zajíc, Pavel Kárník – 
 

Známky do legitimací KČT pro děti TOM budu od ledna vydávat 
a nalepovat do přinesených průkazek. Přineste mi je prosím co nejdříve, aby 
bylo možno čerpat slevy na ubytování. 

- Martin Kraml – Zajíc - 
 
Společenská rubrika 

 
Zajíc začíná řádit? Byl totiž několikrát spatřen jak se po šesté 

hodině ranní zeširoka potácí směrem od michelského baru Nebíčko směrem 
ke Spořilovu. Na můj pozdější dotaz zda celou noc flámuje se svým bratrem 
mi řekl jen: „Co jéé, šel sem se domů vyspat néé!?“  

-redakce- 
 

Občasník kanoistického oddílu 
Vydává kanoistický oddíl SK Motorlet. Šéfredaktor: Pavel Drbal; redakce: Jiří Jareš, Pavel Kárník, 
Martin Kraml, Martin Humpolec; foto Radek Douděra,archiv, korepetitor: Jaroslav Kraus  Toto 
číslo vyšlo dne 4. prosince 2000. Veškeré připomínky, příspěvky a nápady zasílejte na adresu: 
Pavel Drbal, Trenčínská 24, Praha 4-Spořilov, 141 00. Příjem inzerce tamtéž. Konečné úpravy 
provedla firma Žbluňk společnost s rozumem  neomezeným. Vydala pochybná Swientkova 
společnost Podivná plynárenská nákladem 110 výtisků. 
Internetová adresa: http://baf.cz/motorlet 
Email: motorlet@seznam.cz 
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